
Zápis z jednání zastupitelstva obce Nicov ze dne 6. 3. 2023 

Starostka Mgr. Jitka Čiefová přivítala přítomné a konstatovala, že při počtu 6 členů 
zastupitelstva je zastupitelstvo usnášení schopné. 

Přítomní členové zastupitelstva - J. Čiefová, V. Šašek, A. Josefíková, L. Šašková, J. Pretl, E. 
Šašková. 
Nepřítomni – P. Steinbach 
Za zapisovatele byla zvolena Lenka Šašková, za ověřovatele zápisu byli zvoleni E. Šašková a J. 
Pretl. 
Byl přečten program jednání zastupitelstva a schválen 6 hlasy. 
 
Program: 

1. Úvod 
2. Činnost obce za měsíc únor  
3. Řešení bioodpadu  
4. Linka bezpečí - žádost 
5. Řešení přístupu k pozemkům p.č. 8/1 a 8/6 Nicov  
6. Různé 
 

K bodu 1: 
Zastupitelstvo bylo zahájeno v 17:00. Starostka předložila knihu došlé pošty, pokladní knihu, 
výpis z účtu u České spořitelny i účtu u ČNB. 
 
K bodu 2: 
Činnost obce za měsíc únor 
Starostka vyzvala členy finanční, kontrolní a inventarizační komise, aby se sešli.  
Návrh na prodloužení vkladového účtu na další měsíc. 
Hlasování: 6 pro. 

Usnesení: č.1/3/2023 zastupitelé souhlasí s prodloužením vkladového účtu o jeden měsíc. 
 
Začátkem roku 2022 obec podepsala úvěrovou smlouvu na 5 milionů korun na financování 
projektu Kanalizaci a ČOV Nicov. V podmínkách úvěrové smlouvy je, že splácení bude 
zahájeno v roce 2023. Dosud nebyla čerpána žádná částka z úvěru, návrh na zahájení čerpání 
minimální částky, ze které budou malé úroky, návrh na 100 000,- Kč.  
Hlasování: 6 pro 
Usnesení: č.2/3/2023 zastupitelstvo souhlasí s čerpáním úvěrové smlouvy v částce 100 000,- 
Kč. 
 
Ve středu 8. 3. 2023 od 15 hod proběhne v zasedací místnosti obce úvodní setkání ke 
Komplexní pozemkové úpravě Řetenice u Stach. Zástupci SPÚ seznámí vlastníky pozemků s 
průběhem  pozemkové úpravy  v tomto katastru.  
 
V únoru došlo k zásahu hasičů, kteří na pozvání p. J. Pretla uvolnili namrzlý sníh na střeše 
hospody. Paní starostka žádá všechny zastupitele, aby ji o krocích v obecních záležitostech 
informovali a neřešili sami.  



Od roku 2023 má obec zákonnou povinnost zmapovat v digitální podobě veškeré 
komunikace, veřejné osvětlení, vodovody a kanalizaci ve svém vlastnictví. Proces bude 
koordinován a financován od Jihočeského kraje, obec bude hradit pouze DPH z nákladů.  
Kompletní digitální mapy následně zjednoduší proces např. při stavebním povolení apod.  
 
K bodu 3: 
Řešení bioodpadu  
Paní starostka porovnala financování bioodpadu v Nicově v roce 2021 a 2022. V minulém 
roce došlo k úspoře cca 6ti tisíc korun, i přesto že v roce 2021 došlo k výraznému navýšení 
výdajů za odvoz kontejneru. Zastupitelé souhlasí s odvozem bioodpadu, tzn. obecní tráva se 
odváží do statku, ostatní bioodpad odváží firma Stavoplast.   
Řešení bioodpadu v Řetenicíh, návrh pořídit hnědý kontejner 1100 l na tento odpad a 
Pošumavská odpadová by zajistila odvoz. Bude řešeno na příštím zasedání zastupitelstva. 
Hlasování: 6 pro. 

Usnesení: č.3/3/2023 zastupitelé souhlasí s odvozem bioodpadu z Nicova firmou Stavoplast. 
 
K bodu 4:  
Linka bezpečí - žádost 
Přišla žádost o podporu 2tisíce korun od Linky bezpečí, zastupitelé souhlasí s finanční 
podporou. 
Hlasování: 6 pro. 

Usnesení: č.4/3/2023 zastupitelé souhlasí s finanční podporou 2tisíce Kč na Linku bezpečí. 
 
K bodu 5: 
Řešení přístupu k pozemkům p.č. 8/1 a 8/6 Nicov  
Pozemky 8/1 a 8/6 v k. ú.  Nicov se staly v roce 2022 změnou ÚP č. 2 stavebními pozemky, 
v této změně bylo nutno zajistit přístup pozemkům.  Bylo odsouhlaseno a do změny ÚP byla 
zařazena nová místní komunikace mezi oběma pozemky, předchozí vlastníci s tímto řešením 
souhlasili (z každého pozemku mělo být odebráno po celé délce tři metry a tím by vznikla 
šestimetrová místní komunikace). Nový pozemek by byl přepsán na obec a obec by na své 
náklady vybudovala místní komunikaci. Došlo ke změně vlastníků pozemků a v tuto chvíli 
není možná domluva mezi obcí a vlastníky. Vlastník pozemku p.č. 8/1 kú Nicov požaduje po 
obci mimo jiné vybudovat vodovod k jeho pozemku apod. a následně by obci daroval pouze 
pás  o šířce 1,5 m ze  svého pozemku. 

Zastupitelé nesouhlasí s podmínkami nového vlastníka pozemku p.č. 8/1  a trvají na 
rozhodnutí, které bylo podkladem pro změnu ÚP č.2. Vlastníci si přístup mají řešit v rámci 
své režie. 

Hlasování: 6 pro. 

Usnesení: č. 5/3/2023 zastupitelé obce nesouhlasí s podmínkami vlastníka p.č. 8/1 kú Nicov a 
trvají na rozhodnutí územního plánu. 

 
K bodu 6: 
Různé 
Pan O. Fibich žádá, zda by mohl na místním hřbitově, kde je pochován Josef Klostermann 
(syn Rankl Seppa), mohl umístit kříž s tabulkou s jeho jménem (dnes neoznačený hrob). Dále 
by na tento hrob chtěl navést hlínu. Paní starostka s navezením hlíny nesouhlasí z důvodu 
údržby hřbitova a bude ještě s panem Fibichem řešeno. 



Hlasování: 6 pro. 
Usnesení: č. 6/3/2023 zastupitelé souhlasí s umístěním kříže na místě hrobu pana Josefa 
Klostermanna. 
 
Pan Fibich přišel s nabídkou, že by nám doporučil heraldika ohledně znaku obce. Obec dosud 
nemá žádný znak. Zastupitelé souhlasí, aby byly předloženy nějaké návrhy.   
Hlasování: 6 pro. 

Usnesení: č.7/3/2023 zastupitelé souhlasí s přípravou návrhu na znak obce. 
 
Paní starostka byla oslovená Policií ČR v záležitosti tématu kriminality přes sms, podvodné 
volání a jiné. V pátek 10. 3. 2023 od 17.30 hod proběhne beseda na toto téma v obecním 
hostinci. 
 
Paní Pešlová si koupila nová kamna, tímto bychom chtěli poděkovat paní L. Čiefové, A. 
Josefíkové, J. Josefíkovi a J. Čiefovi za pomoc s instalací kamen.  
 
 

Další zastupitelstvo se bude konat 3. 4. 2023 

 

Zapsal: Lenka Šašková       Dne 6. 3. 2023 

 

Ověřil: E. Šašková         J. Pretl 

 

Starostka: Jitka Čiefová 


